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Otvoren put u Rakelićima 
 
U mjesnoj zajednici Rakelići, koju čine 
četiri sela Pejići, Rakelići, Gaćani i 
Saničani otvorena  je novoasfaltirana 
dionica puta u dužini od 1330 metara.U 
prisustvu velikog broja mještana, put koji 
povezuje zaseoke Kneževiće i Kragulje 
otvorio je načelnik opštine Prijedor Marko 
Pavić, koji je pri tom rekao da dijeli radost 
i veselje mještana ove mjesne zajednice. 
      ''Opština Prijedor je u ovom selu, u 
protekle tri godine, izgradila  oko 10 i po 
kilometara puteva, što je trećina ukupne 
putne mreže koju smo do sada izgradili ili 
sanirali  i ovo je aktivnost koju ova  
opštinske administracije provodi u 
kontinuitetu''  kazao je Pavić. 

 
       On je dodao da je opština do sada za 
izgradnju preko 100 km puteva na 
području opštine Prijedor   izdvojila oko 12 
miliona maraka, a da je vrijednost radova 
ove dionice u Rakelićima oko 200 000KM. 
       ''Da smo ranije  imali ovakve puteve 
vjerovatno bi veliki broj ljudi ostao na 

svojim ognjištima i ne bi selio u grad, gdje 
sada  imamo gradsku sirotinju i 
nezaposlene ljude  već bi vrijedno radili na 
svojim imanjima  na selu'', naglasio je 
Pavić. Prema riječima Radomira Rujevića, 
predsjednika Savjeta mjesne zajednice 
Rakelići, asfaltiranje ovog, te ranije 
asfaltiranih puteva u ovom selu, 
omogućiće kvalitetniji život za dvije i po 
hiljade stanovnika Rakelića  
      ''Jako je važno da imamo riješenu 
putnu infrastrukturu koja će nam olakšati 
život, ali zadržati   mlade na selu'', dodao 
je Rujević.  
 
Načelnik opštine posjetio vrtić 
 
Povodom nedjelje djeteta načelnik opštine 
Prijedor Marko Pavić    posjetio  je Dječiji 
vrtić „ Radost“. Mališani su  gosta dočekali 
s poklonima i crvenom jabukom, 
simbolom milošte potkozarskog kraja , te 
pjesmom i igrom. U znak sjećanja na ovu 
posjetu , mališani su načelniku Marku 
Paviću poklonili sliku koju su sami 
naslikali i posuli suvim cvijećem. 
         Zahvaljujući na  pažnji koju su mu 
ukazali , a prije svega radosti kojom su ga 
dočekali načelnik Pavić je mališanima 
čestitao nedjelju djeteta  i poželio srećno 
djetinjstvo te da se  kao odrasli ljudi rado 
sjećaju ovih  dana. 
          „ Želim  da srećno rastete, da se 
družite i učite okruženi ljubavlju nas 
odraslih i da postanete uzorna omladina 
našeg grada, a potom i  zreli ljudi  sa 
kojima će ovaj grad rasti i  napredovati“ 
poručio im je Pavić. 
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Otvoreno igralište 
 
Načelnik opštine Prijedor Marko Pavić 
otvorio je u  prigradskoj mjesnoj zajednici 
Čirkin Polje, u naselju Svale  
višenamjensko sportsko igralište 
      „ Mi smo u našem ukupnom programu 
kako unaprijediti život na području opštine 
Prijedor, mladima poklonili veliku pažnji i 
do sada smo izgradili preko deset igrališta, 
kojima smo omogućili mladima da napuste 
ulicu i kafanu i odgajaju se kao zdrava 
omladina sposobna za školu i posao.“ 
rekao je tom prilikom  načelnik Marko 
Pavić. 

 
Detalj sa otvaranja 

 
       Igralište je izgrađeno na inicijativu 
mještana, a radove je  finansirala opština 
Prijedor  sredstvima u iznosu od  oko 40 
000 KM u okviru  programa izgradnje 
malih sportskih igrališta u naseljima. 
       „ Za ovo naselje ovo je veliki dan  jer 
mještani  još  od sedamdesetih godina 
pokušavaju da  završe njegovu izgradnju , 
a tek je ova lokalna vlast shvatila šta ovo 
igralište znači  za mještane, a pogotovo 
mlade ljude“ kazao je predsjednik 
Inicijativnog odbora za izgradnju igrališta 
dr Duško Iivić. Po njegovim  riječima , ovo 
je bila  prva faza uređenja ovog prostora, 
jer je u planu izgradnja terena za boćanje, 
igrališta za tenis i pratećih objekata i 
zelene površine. 
 
 

Obilježena  Evropska nedjelja lokalne  
demokratije 
 
Opština Prijedor  je, povodom Evropske 
sedmice lokalne demokratije, organizovala 
niz manifestacija kako bi promovisala rad 
izabranih predstavnika građana i podstakla 
direktnu komunikaciju građana sa 
vršiocima javnih funkcija na lokalnom 
nivou, najavio je na jučerašnjoj 
konferenciji za novinare načelnik opštine  
Marko Pavić. 
            „ Suvišno je govoriti o potrebi 
razvoja  lokalne demokratije , ako se zna 
da na opštinskom nivou građani ostvaruju 
više od 90 odsto svojih prava“ kazao je 
Pavić.Prema  njegovim riječima, 
programom je bilo predviđeno nekoliko 
aktivnosti kada su  vrata lokalne vlasti bila 
otvorena za  posjete učenika osnovnih i 
srednjih škola opštinskoj upravi kako bi se 
upoznali sa načinom  rada  i funkcionisanja 
Skupštine opštine  i organa lokalne uprave. 
         Tokom ove nedjelje  i opštinski 
funkcioneri su  odgovarali  na pitanja 
građana o problemima sa kojima se 
susreću prilikom ostvarivanja prava u 
lokalnoj zajednici, a najavljena i 
organizacija okruglog stola na kome će biti 
riječi o rezultatima saradnje sa Agencijom 
lokalne demokratije, kao desetogodišnjeg 
partnera prijedorske opštine. 
      Obilježavanje Evropske sedmice 
lokalne demokratije je podsjećanje na 15. 
oktobar 1985. godine, kada je donesena 
Evropska povelja o lokalnoj samoupravi. 
BiH je ovu povelju potpisala 2002. godine 
i kao članica Savjeta Evrope uključena je u 
njeno provođenje. 
 
Mladi u posjeti opštini Prijedor 

 

U okviru aktivnosti kojima  se u opštini 
Prijedor obilježava Evropska sedmica 
lokalne demokratije , organizovana je  
posjeta mladih Skupštini opštine 
Prijedor.Tim povodom pedesetak 
omladinaca, učenika osnovnih i srednjih 
škola i njihovih profesora, a posebno onih 
koji se u okviru vannastavnih aktivnosti 
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učestvuju  u projektima demokratije imali 
su prilike da se upoznaju sa radom 
skupštinskih tijela i organa. 
           „ Veoma sam iznenađen, koliko je 
naša  omladina upućena u zbivanja na 
političkoj sceni, kao i koliko je 
zainteresovana da nama  starijima nametne  
teme i pitanja koja se tiču omladine“ rekao 
je potpredsjednik SO Prijedor Dušan 
Tubin. 

 
       Učenici u skupštinskim klupama  

 
Nakon što su  šefovi odborničkih  klubova 
i rukovodstvo Skupštine opštine odgovarali 
na pitanja mladih, dogovoreno je da ovo 
postane praksa i da delegacija učenika 
prisustvuju već narednom skupštinskom 
zasjedanju, za koje je najavljeno 
razmatranje informacije o uspjeh učenika u 
protekoloj školskoj godini. 
 
Organizovan Dan otvorenih vrata lokalne 

uprave. 
       „ Ovo je samo formalno jedan dan 
kada smo imali priliku da razgovaramo sa 
građanima, jer mi to radimo svakodnevno. 
To je naša obaveza i mi smo tu zbog 
građana kako bi im pojednostavili način 
ostvarivanja njihovih prava  “ kazala je 
Biljana Malbašić načelnik Odjeljenja za 
finansije. 
       Šest načelnika odjeljenja  su tokom 
dana boravili u prizemlju zgrade gdje je 
smještena šalter sala i gdje se ostvaruju 
prvi kontakti građana i  lokalne vlasti i tom 
prilikom su   sa strankama razgovarali  i o 

stepenu zadovoljstva pruženim uslugama u 
Administrativnoj službi opštine. 
 
Sastanak sa Agencijom lokalne 

demokratije 

 
Susretom predstavnika lokalnih organa 
vlasti i Agencije lokalne demokratije  
završena je  četvorodnevna aktivnost 
obilježavanja  Evropske sedmice lokalne 
demokratije , a u  sklopu aktivnosti Savjeta 
Evrope na jačanju  demokratije na nivou 
lokalnih zajednica. Načelnik opštine 
Prijedor Marko Pavić je ovom prilikom  
rekao da veoma cijeni visoke ocjene koje 
je opština dobila  za jačanje demokratskih 
procesa i aktivnostima koje provodi 
lokalna vlast , posebno na uključivanju 
velikog broja građana u te procese. 
      „ Ono što je za funkcionisanje lokalne 
vlasti na demokratskim principima veoma 
bitno je približavanje vlasti građanima , te 
decentralizacija koja bi otvorila još veće 
mogućnosti  , posebno  njihovog učešća  u 
procesu donošenja odluka , ali i procesu 
ostvarivanja njihovih prava na nivou 
lokalne zajednice“ kazao je Pavić. 
       Đuzepe Terazi , delegat Agencije 
lokalne demokratije je  posebno istakao 
veoma dobru saradnju opštine Prijedor i 
Agencije lokalne demokratije koja u 
Prijedoru postoji od 2000. godine, te da su 
zajedničkim snagama , uz podršku mreže 
nevladinih organizacija  realizovali više 
značajnih projekata kojima su doprinijeli 
procesu demokratizacije. 
      „ Demokratija je sve više naša 
svakodnevnica“ kazao je Terazi. 
 
SKUPŠTINA OPŠTINE PRIJEDOR 
 
Odbornici Skupštine opštine Prijedor su na  
posebnoj  sjednici podržali Deklaraciju 
koju je usvojila Narodna skupština 
Republike Srpske u vezi sa posljednjim 
odlukama visokog predstavnika u BiH 
Miroslava Lajčaka i pri tom  pozvali na 
jedinstvo u očuvanju interesa Republike 
Srpske i Bosne i Hercegovine. 
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        U jednom od zaključaka koje su  
usvojili odbornici SO Prijedor usvojili na 
posebnoj sjednici navodi se da “ Lajčakove 
odluke guše parlamentarni život u BiH i  
sprečavaju legalno izabrane organe i 
predstavnike srpskog naroda da obavljaju 
svoje ustavne obaveze”.  
       Odbornici SO Prijedor uputili su poziv 
delegatima oba doma Parlamentarne 
skupštine BiH da podrže inicijativu  za 
ukidanje bonskih ovlašćenja, a političarima 
BiH  i RS , kao i diplomatama 
međunarodne zajednice da” prekinu 
retoriku o opstanku RS i BiH i krenu u 
aktivnosti sa ciljem razvoja i  napretka ove 
zemlje. 
       Ove zaključke je od 31, podržalo 24 
odbornika , dok su tri glasala protiv, a 
jedan je odbornik bio uzdržan. 
 
Počinje nova pozorišna sezona 
 
Premijernim izvođenjem komedije "Laki 
komad", autora Nebojše Romčevića, 
dramskog pisca i profesora dramaturgije iz 
Beograda, koja je zakazana za petak 26. 
oktobar  ansambl Pozorišta Prijedor 
otvoriće  ovogodišnju 55. pozorišnu 
sezonu. 
       „ Na predstavi smo puno radili i sa 
dosta pozitivne energije ,a   po ocjeni 
samih aktera ovo je jedna dobra predstava, 
te nas veoma raduje što sa njom počinjemo 
ovogodišnju sezonu“ rekao je direktor 
Pozorišta Zoran Baroš na konferenciji za 
novinare koja je organizovana povodom 
najave premijere. 
      Predstavu „ Laki komad“  režirao je 
Radenko Bilbija koji je istakao da je riječ o 
savremenoj temi iz 90-tih godina. 
      "Radi se o crnohumornoj komediji na  
bazi apsurda koja oslikava čitavu lepezu 
mentaliteta našeg čovjeka, ali i o  autoru 
koji je  dosta igran  širom Srbije i u 
inostranstvu“rekao je  Bilibja. 
      Pored glumaca domaćeg  ansambla 
Želimira Rivića, Deana Batoza, Zorice 
Jojić i Darka Cvijetića, u predstavi gostuju 
i glumci Narodnog pozorišta RS iz 

Banjaluke Radenka Ševa i Aleksandar 
Stojković. 
        "Ovo je jedna veoma pitka komedija, 
a reditelj je dobro pročitao tekst tako da se 
nadam da će se dopasti i ovdašnjoj publici, 
čiji su pozorišni afiniteti već davno postali 
prepoznatljivi", kazao je Stojković i dodao 
da se u ovoj pozorišnoj kući ne osjeća kao 
gost, te se raduje ponovnom susretu sa 
prijedorskom publikom. 
       Radinka Ševa je potvrdila da je puno 
truda uloženo u pripremi  predstave  i da 
očekuje da će upravo uz energiju publike  
glumci iznijeti predstavu do kraja. 
      Tokom 55. pozorišne sezone Pozorišta 
Prijedor planirane su četiri premijere. 
 
Kultura 
 
Povodom  sv. Luke ,  krsne slave Muzeja 
Kozare Prijedor u izložbenom prostoru ove 
kulturne ustanove otvorena je izložba 
akademskog slikara Miroslava Drljače pod 
nazivom „ Prostor kao oformljena 
uobrazilja u dvodimenzionalnoj ravni“. 
       Ovaj mladi umjetnik porijeklom iz 
Novog Grada, već duže vrijeme živi u 
Prijedoru i profesor je likovne kulture u 
prijedorskoj Gimnaziji.Prijedorčanima se 
predstavio sa četrdesetak crteža, grafika i 
slika  koji su dio magistarskog  ispita koji 
je nedavno položio na Akademiji likovnih 
umjetnosti u Banja  Luci u klasi profesora 
Branka Miljuša. 
       „Prihvatili smo preporuku kuma 
Muzeja, akademskog slikara Branka 
Miljuša o izložbi koja će biti postavljena 
povodom naše slave sv. Luke  i odlučili 
smo se za ovog mladog umjetnika i 
njegove radove rađenih u ulju i akriliku, za 
nas malo  koloristički neobičnu, u kome je 
on prepoznao veoma dobrog i 
nepatvorenog mladog umjetnika 
prognozirajući mu uspješnu umjetničku 
karijeru“ rekao je otvarajući izložbu 
direktor Muzeja Kozare Milenko 
Radivojac. 
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